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RADA  ÚOCHB   
ÚOCHB AV ČR, v. v. i. Zápis z 26. schůze 

 

Zápis ze zasedání  Rady  ÚOCHB AV ČR, v.v.i. 
 

Datum:  7. ledna 2010 

 
Přítomni: Tomáš Kraus, Antonín Holý, Irena Valterová, Miloš Buděšínský, Lubomír Rulíšek, Jitka 
Moravcová,  Hana Sychrová, Jana Hodačová. 

Omluveni: Jan Konvalinka  

Hosté:  Zdeněk Havlas, Božena Petschová, Iva Pichová, Jiří Špička 

Program: 

1/ Kontrola zápisu  
2/ Rekonstrukce areálu UOCHB  
3/ Evaluace vybraných týmů: program pobytu AB a příprava společného zasedání  
4/ Přímé nákupy od zahraničních dodavatelů  
5/ Různé  
Zápis: 

Ad 1) Aklamací byl jednomyslně schválen program zasedání a zápis ze zasedání RI dne 3.12. 2009  

Ad 2) Dr. Havlas informoval Radu o průběhu příprav rekonstrukce budovy C a vysvětlil důvod 
časového posunu oproti harmonogramu prezentovaném na minulých zasedáních Rady prodlením 
stavebního úřadu při vydání stavebního povolení. V současné době je předpokládaný termín získání 
stavebního povolení polovina února, s následným vypsáním řízení pro výběr realizační firmy. Reálným 
termínem zahájení prací na budově C se jeví konec dubna 2010. Pokud jde o uvolnění dosud 
používaných prostor v budově C bude probíhat v návaznosti na rekonstrukce a) prostor po bývalém 
zvěřinci – kam se přesunou přístroje týmu prof. Michla a b) prostor knihovny – kam se přesune tým Dr. 
Jahna  (práce mají být ukončeny do konce března). V poslední etapě bude rekonstruován levý střed 4. 
nadzemního podlaží.  

Dále Ing. Špička informoval, že stále platí předpoklad zahájení prací na budově B v listopadu 
letošního roku.   

Ředitel dále Radu informoval o stavu výstavby v Papírenské: V současné době se v objektu opravuje  
podlaha tak, aby během prvních dvou týdnů v únoru byla garantována připravenost k montáži hal a 
koncem března stěhování vývojových dílen. 

Rada vzala na vědomí dopad zvýšení DPH o 1%.  

Ad 3) Dr. Havlas informoval Radu  o stavu evaluačního procesu: Podklady, které vypracovali vedoucí 
7 hodnocených týmů (4 juniorské + 3 seniorské) byly odeslány hodnotitelům. Po dohodě se členy AB 
byl stanoven termín pro hodnocení na 20.-21. března. První den proběhne prezentace vedoucích 
hodnocených týmů (na každý tým cca 1 hod., z toho 15 min prezentace, zbytek diskuse), druhý den 
společné zasedání AB a Rady ÚOCHB.  

Ad 4) RI vzala na vědomí informace paní Petschové o možnostech přímého nákupů zboží ze 
zahraničí. Vedení ústavu navrhuje v 1. etapě omezit přímé nákupy materiálových položek a menších 
přístrojů na země EU. Po zkušenostech z této první etapy bude okruh možných přímých nákupů 
rozšířen i na další důvěryhodné destinace. Přímé nákupy budou realizovány takto: ústav umožní, vždy 
po předchozí konzultaci s útvarem  MTZ,  přímé pořízení provozního materiálu ze zemí EU 
zaměstnancům, kteří budou mít zájem sami si zajistit celý proces vč. dopravy, pojištění, příp. 
reklamací a získání právoplatného daňového dokladu za příslušné zdaňovací období. Veškerou 
odpovědnost a rizika nese v těchto případech zaměstnanec.  

Ústav zajistí splnění povinností souvisejících s daňovými a ostatními zákonnými povinnostmi na území 
ČR vč. kalkulace konečné ceny. Ústav neposkytne do zahraničí platby předem ani zálohy, provede 



pouze platby bankovním převodem za uskutečněná plnění na základě včas doručeného daňového 
dokladu.     

Ad 5)  Různé: 

a) Rada vzala na vědomí informace ředitele ÚOCHB o vývoji v oblasti BZOP: Bylo uskutečněno 
evakuační cvičení, proběhlo praktické cvičení s hasicími přístroji na které bylo pozváno 6 týmů 
a budou pokračovat zdravotní kurzy. Rada s politováním konstatuje, že ze 6 oslovených týmů 
se praktické zkoušky údajně zúčastnil 1 tým. Nedostatky při proběhlých i plánovaných akcích 
budou průběžně vyhodnocovány. Návrh laboratorního manuálu BZOP navržený Radou na 
předchozí schůzi v současné době zpracovává bezpečnostní technik p. Pošta. 

b) Členovům RI bude neprodleně rozeslán k případným připomínkám návrh definice „základního 
vybavení“ laboratoří, který vypracovalo vedení společně s Metodickou radou.  

c) RI vzala na vědomí informaci paní Petschové o důvodech, omezujících možnost využití 
Sociálního fondu k poskytování stravenek pracovníkům ÚOCHB (nedostatek finančních 
prostředků pro tento záměr). 

d) RI vzala na vědomí informaci paní Petschové o změnách v položkách směrnice Sociální fond 
týkajících se  výši odměn při příležitosti výročí 50 let a odchodu do důchodu  

 

Příští zasedání Rady ÚOCHB se koná ve čtvrtek 4. února v 8:30 hod. 

 

Zapsal: B. Koutek, 

 

Schválil: T. Kraus, místopředseda Rady ÚOCHB   

 
 


